
Bestyrelsesmøde den 1 juli. Kl. 18.30. 
Ejlert, Camilla, Niclas, Niels og Heidii 
 
Dagsorden er: 

• Tilbud på malerarbejde af hoveddøre og opgange 
Foreløbig er malerne optaget. 
 

• Tilbud på vinduer 
Vinduerne afventer vi om kan afhjælpe skimmelsvamp i de forskellige lejligheder. Vi 
rådfører os med en ekspert. 
 

• Slut tidspunkter for musik om aften i haven 
Vi foreslår at musik ved fester i haven skal slukkes kl. 24 eller skrues ned til et 
niveau hvor man kan føre en alm. Samtale.  
 

• Isolering af ejendommen. 
Vi tager fat i Ole Præst for at rådgive os om hvad vi er nødt til at gøre, så vi kan få 
isoleret vores bygning bedst muligt. 
 
 

 
EVT:  
 

• Skimmelsvamp 
Vi oplever flere lejligheder med skimmelsvamp og der kommer en svampemand d. 
2 juli og kigger på de påtalte lejligheder. 
 

• Hvepsebo 
Vi har oplevet at vi har nogle humlebier som bygger boliger under taget. Men de 
ligger inden under vores træværk, men de bliver ikke flyttet før til efteråret. 
 

• Vaskekælder 
Der er klaget over at der bliver vasket efter kl. 20.00. Derfor bliver vaskekælderen 
rettet til at stoppe kl. 20.15. 

 

• Der er klaget over cigaret skodder og pakker ligger og flyder 
Cigaret skodder og pakker skal smides ud!  

 
 


